



## InnoCarnival 2016

### - DNA Science and Microbiology Exploration

Oct 29 - Nov 6, 2016 at the Hong Kong Science Park

**For Public only**  
公衆人士

## Registration Form for the Biotech Workshops

We are pleased that you are applying for the Biotech Workshop(s) we offer at the InnoCarnival 2016.

1. A family unit is defined as the applicant, who is 18 years of age or older, AND a child who is 6 - 12 years of age. In addition, up to two family members or friends, who are 6 years of age or older, can join the unit.
2. The Applicant can register your unit into two of the three Workshop series (PS, PM and PD); but it can only choose **ONE** workshop in each series by filling out and returning this Form **by fax or by email**.
3. We will confirm receipt of the Registration Form upon receiving it.
4. Our staff will verify and confirm your registration by your photo I.D. cards on the day of Workshop. Failure to do so will result in your registration being cancelled.

I would like to register the following Workshops: <i>(*Please circle your choice)</i>			
Workshops		Code	No. of Participants
Science@Home (*PS Series)	The Science in Food	■ PSF29A	_____
	Facets of Water	■ PSW30A	_____
Microbes around us (*PM Series)	Beware of the Invisibles – Where are the Germs?	■ PMG29A+PMG05R ■ PMG30B+PMG05R	_____ _____
	DNA and Genetics (*PD Series)	Candy DNA	■ PDC05A
DNA Model and DNA Extraction		■ PDE06A	_____

#### A. Applicant's Information :

Applicant's Name:	<i>(English)</i>	<i>(Chinese)</i>	Age <i>(18 or above)</i> :
Contact No.:		Email#:	
Child/Relative's Name:	<i>(English)</i>	<i>(Chinese)</i>	Age <i>(6 or above)</i> :
Member 1's Name:	<i>(English)</i>	<i>(Chinese)</i>	Age <i>(6 or above)</i> :
Member 2's Name:	<i>(English)</i>	<i>(Chinese)</i>	Age <i>(6 or above)</i> :

# For correspondence and receipt of notices.

#### B. Applicant's Declaration

*I understand and accept that the information given above are provided to the BML Program for the registration of Biotech Workshops at the InnoCarnival 2016,*

*Applicant's Signature*

Date:

#### Instructions:

1. Submission by fax to: **2109-2002**, or by email to **IC2016@hoyu.edu.hk**.
2. Deadline for Registration is **Wednesday, October 19, 2016**.
3. Acceptance notification will be sent to the Applicant via email on or before Friday, October 21, 2016.
4. For more information, please contact Ms. Yeung/Ms. Lin by phone at 2109-1001.



## 創新科技嘉年華 2016

-探索 DNA 與微生物世界

2016 年 10 月 29 至 11 月 6 日, 香港科學園

**For Public only**  
 公眾人士

### 生物科技工作坊申請表格

歡迎申請創新科技嘉年華 2016 生物科技工作坊。

1. 家庭單位之申請者必須年滿 18 歲，並攜帶最少一名子女，年齡介乎 6 至 12 歲，另可登記最多 2 家庭成員或親友，但必須 6 歲或以上。
2. 申請者須填妥申請表格，並於截止日期前**電郵**或**傳真**至本計劃。每個家庭單位可同時申請 3 項中的 2 個專題(家長也科研 PS、我們環境中的微生物 PM 及 DNA 與遺傳 PD)，而每個項目只可申請其中一場工作坊。
3. 當收到有關申請表格後，申請者將會收到確認電郵。
4. 工作坊當日，工作人員會要求參加者出示證明檔，以識別身份及年齡。

本人現申請以下工作坊： (*請圈出最多兩項專題，每項其中一場)		
工作坊類別	工作坊 (2 項)	人數
*家長也科研 (PS 項目)	食物與科學 ■ PSF29A	_____
	水之百態 ■ PSW30A	_____
*我們環境中的微生物 (PM 項目)	「眼不見為乾淨」 — 何處覓細菌?	■ PMG29A+PMG05R _____ ■ PMG30B+PMG05R _____
	*DNA 與遺傳 (PD 項目)	美食 DNA ■ PDC05A
DNA 模型及抽取 DNA ■ PDE06A		_____

#### A. 申請者資料：

申請者名稱：	(英文)	(中文)	年齡 (18 歲或以上)：
聯絡電話：		電郵地址#：	
子女/親友名稱：	(英文)	(中文)	年齡 (6 歲或以上)：
親友 1 姓名：	(英文)	(中文)	年齡 (6 歲或以上)：
親友 2 姓名：	(英文)	(中文)	年齡 (6 歲或以上)：

#### B. 申請者聲明：

# 電郵地址以作日後通訊及聯絡之用。

本人明白並同意提供上述資料予流動實驗室計劃，用以申請創新科技嘉年華 2016 生物科技工作坊事宜，
申請者簽署
日期：

<p><b>申請提示：</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 申請表格可傳真至 <b>2109-2002</b> 或電郵至 <b>IC2016@hoyu.edu.hk</b>.</li> <li>2. 截止申請日期為 <b>2016 年 10 月 19 日(星期三)</b></li> <li>3. 取錄通知書將會於 2016 年 10 月 21 日(星期五)或之前以電郵方式通知申請者。</li> <li>4. 如有查詢，請致電楊小姐/林小姐 2109-1001。</li> </ol>
---